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Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości Jarosława Gowina 

Szanowny Panie Ministrze! 
Zwracam się do Pana Ministra, ponieważ jestem zaniepokojony sytuacją w zakresie dostępu mieszkańców 

do bezpłatnych porad prawnych. Na co dzień w moim biurze świadczone są takie usługi. Z przykrością mu-
szę stwierdzić, że zapotrzebowanie na nie stale wzrasta. Dzieje się tak dlatego, że stosunki między podmio-
tami są coraz bardziej skomplikowane, a właściwa interpretacja zawiłych przepisów jest zbyt trudna dla 
obywateli – najczęściej ze względu na brak wiedzy i doświadczenia, a także stan majątkowy. 

Ucieszyłem się, kiedy na początku tego roku pojawiły się informacje, że Ministerstwo Sprawiedliwości 
pracuje nad systemowym programem, dzięki któremu społeczeństwo będzie miało szeroki dostęp do bezpłat-
nych porad prawnych i obywatelskich. 

W związku z powyższym proszę o informację, czy Ministerstwo Sprawiedliwości pracuje nad programem 
wsparcia prawnego dla najuboższych. Jeżeli tak, to na jakim etapie są prace nad nim? I czy znany jest termin 
rozpoczęcia tego programu? Będę zobowiązany za szczegółowe informacje odnoszące się do poruszonej w 
oświadczeniu sprawy. 

Z wyrazami szacunku 
Mieczysław Augustyn 




